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Zpravodajský občasník obecního úřadu Míškovice

Vážení spoluobčané, sousedi, přátelé, léto 
se nám překlopilo do svojí druhé poloviny. 
Ze svých zahrádek sklízíte plody své práce 
a pomalu se blíží období pro mnohé z nás 
velmi očekávané, tedy sběr trnek.
V dubnovém čísle jsem Vás nabádal k opa-
trnosti a zodpovědnosti při nastalé situa-
ci kolem koronavirové pandemie, kterou 
před nás postavilo rozhodnutí vlády. My-
slím si, že jsme vše zvládli, za což Vám 
upřímně děkuji. Dále patří mé poděkování 
všem „švandlenám“, které pro obec ušily 
přes sto ochranných roušek, a tyto jsme 
pak rozdali starším spoluobčanům.
V nové ulici Nad Uhliskem jsou rozpar-
celovány stavební pozemky, které budeme 
v podzimních měsících prodávat. Máme 
již i stavební povolení na zasíťování těchto 
parcel a budeme vyhlašovat výběrové říze-
ní na dodavatele inženýrských sítí. I na čis-
tírnu odpadních vod máme již všechna po-
třebná vyjádření. V minulých dnech jsme 

obdrželi dopis z Ministerstva zemědělství, 
že podpoří dotací projekt „Odkanalizo-
vání obce Míškovice“. Výše dotace bude 
bezmála 50 milionů korun z ministerstva 
a dalších necelých 5 milionů korun máme 
přislíbeno z Krajského úřadu ve Zlíně. Do 
konce listopadu bychom chtěli vybrat do-
davatele stavby a do konce roku započít 
s výstavbou, protože celá akce musí být 
dokončena do 31. 12. 2022.
V průběhu letních prázdnin jsme provedli 
celkovou rekonstrukci kuchyně v mateřské 
škole. Vytvořili novou šatnu pro zaměst-
nance a zmodernizovali sociální zázemí. 
Proběhla kompletní výměna vnitřního 
osvětlení za úsporná LED světla a byla vy-
měněna elektroinstalace v zadní části ma-
teřské školy. Děti i zaměstnanci se mohou 
od nového školního roku těšit do nových 
prostor.
Proběhla výměna dveří ve foyer kulturního 
domu a vstupních dveří do sálu, které byly 

ve špatném stavu. Střecha kapličky Svaté-
ho Floriána má nový nátěr a byla provede-
na úprava zeleně na hřbitově. Po dohodě 
s hasiči jsme upustili od modernizace let-
ního výletiště. Přinutilo nás k tomu sníže-
ní daňových příjmu ze státního rozpočtu 
o 20-30 %.
Do podzimních měsíců bych Vás chtěl 
poprosit o shovívavost a opatrnost. V září 
se Na Kopci začne pohybovat stavební 
technika při zasíťování parcel a předem se 
omlouváme za vzniklé nepříjemnosti při 
vstupu na vaše pozemky. Jak jste již možná 
zaznamenali, od 1. 9. 2020 budeme muset 
nosit roušky v dopravě, v budovách, v ob-
chodech a ve školách. Buďme zodpovědní, 
opatrní a ohleduplní ať se nám všem Covid 
-19 vyhne velkým obloukem a konečně se 
navrátíme k běžnému životu.

Josef Polaštík, starosta obce

Rekonstrukce školky
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Spolek rybářů Míškovice    

Zimní měsíce byli klidné. Led byl silný jen kratší období, takže postačilo vysekat díry do ledu dvakrát za celou 
zimu. Obecně je zimní období pro kapra, nejhojnější rybu v našich rybnících, bezpečnějším obdobím. Naopak 
brzké jaro patří k těm nekritičtějším. Během zimy ryby přijímají minimální množství potravy, takže jsou 
zesláblé. Ve studené jarní vodě je ještě málo přirozené potravy a kapři jsou náchylnější na různá onemocnění. 
Jakmile voda dosáhne několik dní po sobě alespoň 10 stupňů, je dobré na jaře lehce přikrmit. Množství krmiva 
musí být tolik, aby je ryby dokázaly spotřebovat, jinak by krmivo na dně zahnívalo a zbytečně kazilo vodu v 
rybnících. Základním krmením v rybníkářství je obilí nižší jakosti. Pokud chtějí rybáři kaprům podstrojovat, 
připraví vařenou pšenici, případně nakoupí kapří granule. Kaprům na Potokách se v zimě dařilo. Zatím jsme 
nezaznamenali žádný úhyn a i zbylí kapři po tradičním Vánočním prodeji přežili bez úhony. Stalo se pravidlem, 
že zbylé kapry pouštíme do našich rybníků. Úhyn je zpravidla žádný, nebo opravdu minimální.

Nová rybářská sezóna začala 1. dubna a spolek rybářů do ní vstoupil s dvěma novými členy, Miroslavem 
Konečným se synem Vojtou. Na výroční schůzi byli zvoleni noví členové výboru spolku a to Josef Řezník, 
František Malošík, František Vrána, Josef Zavadil a Petr Štěpaník. Pro pravidelnou úpravu rybníků jsme 
zakoupili nový křovinořez a postupně plánujeme brigády a samozřejmě každoroční akce, které se k Potokům 
vážou.

Hezké jaro za spolek rybářů přeje

Martin Zavadil

18. 5. 2019 VÁS SRDEČNĚ ZVEME NA RYBÁŘSKÉ ZÁVODY.

 
FOTO – rybáři  
 
 
 
Český zahrádkářský svaz Míškovice            
 
 
 
Jaro je doba zrození, jaro je vůně jarních kytiček. Sněženky, bledule, modřence, konvalinky, něžné narcisy, 
hyacinty, tulipány, zlatý déšť, rozkvetlé třešně. Příroda ožívá téměř před očima a naše zahrádky se probouzejí 
pod našimi pilnými ručičkami. A to jsme se ještě nedávno loučili se starým rokem v naší výkupně, kde proběhl 
II. Zahrádkářský silvestr. Sice s menší účastí než v roce předešlém, neboť chřipka přišla o něco dříve a někteří 
naši členové byli nuceni uvítat nový rok v peřinách, ale o to radostněji :). Hned v měsíci lednu proběhla 
přednáška MVDr. Františka Václavíka na téma " Vhodné odrůdy ovoce pro pěstování v našem kraji ". Účast 
byla hojná což nás velmi těší a přednáška velmi zajímavá, neboť jsme se dozvěděli, že ne všechny odrůdy 
ovoce jsou vhodné pro pěstování v naší oblasti. 27. ledna 2019 proběhla v Hospůdce na Kovárně slavnostní 
členská schůze, na které proběhly volby na další období. Předsedou byl zvolen, k jeho velké radosti, Večeřa 
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Spolek rybářů Míškovice    
Po několika letech je možné napsat, že jaro 
i léto je bohaté na srážky a Potoky nemají 
problém s přítokem čerstvé vody. Za po-
sledních osm let se jedná teprve o druhý rok 
s dostatkem vláhy. Kupříkladu minulý rok, 
chybělo ve stejnou dobu v rybnících přes 30 
centimetrů vody a přítok se rovnal nule.
Letošní epidemie odsunula všechny spole-
čenské události, včetně naší výroční schů-
ze. Ta nakonec proběhla těsně před rybář-
skými závody přímo na Potokách. Do stavu 
adeptů na členství jsme přijali čtyři nové 
prozatímní členy. Byl zvolen nový hospo-
dář, kterým se stal Martin Janík. Tímto by-
chom chtěli poděkovat Františku Vránovi 

za dlouholetou a skvělou práci hospodáře 
rybářského spolku, kterou vykonával od 
jeho založení takřka 20 let.
Týden po výroční schůzi proběhly rybář-
ské závody, které se běžně konají koncem 
května. Kvůli letošní epidemii se závody 
nerušily, pouze se posunuly až na polovi-
nu července. V deštivém počasí se závodu 
zúčastnilo celkem třicet tři rybářů. Po více 
než deseti letech se opět chytalo na všech 
třech rybnících, takže se rybáři poměrně 
rozprostřeli po celých Potokách. Tradič-
ně se chytalo od půl sedmé ráno do jed-
né hodiny odpoledne. Jako vždy se chytili 
hlavně kapři až na jedinou výjimku, a tou 

byl amur. Ten byl stejně velký jako největší 
ulovený kapr, tedy 64 centimetrů. Ročník 
2020 vyhrál s mírným náskokem Milan 
Bartoněk, který chytil 4 ryby v celkové 
délce 213 centimetrů. Druhá skončila Sa-
bina Podolová s 186 centimetry a třetí mís-
to obsadil člen spolku Zdeněk Miklík st., 
se 160 centimetry chycených ryb. 
I když počasí nám zrovna nepřálo, účast 
závodníků i ostatních návštěvníků rybář-
ských závodů byla hojná, čehož si velmi 
vážíme a těšíme se na další ročník.
Hezký zbytek léta za Spolek rybářů Míš-
kovice přeje

Martin Zavadil

ČeSký zahrádkářSký Svaz Míškovice
Ukaž mi svou zahradu a já ti řeknu, 
jaký jsi člověk.
Přestože jsou poslední měsíce poznamená-
ny koronavirovou infekcí, nesložili členo-
vé ČZS ruce do klína, ale naopak v čase 
dozrávání ovoce a zeleniny se vrhají na 
zavařování, mražení, sušení a konzervová-
ní svých výpěstků. Mimo jiné jsme stihli 
koncem měsíce dubna provést postřik pec-
kovin. Ošetřeno bylo celkem 500 stromů 
(př. Skopal, př. Skotek P. a V.). Hospodář 
Jiří Skopal se svědomitě stará o údržbu 

stromů v sadu a v místní MŠ. Před poutí 
jsme provedli sestřih živého plotu průta-
hem obcí a kolem cesty ke kostelu. Druhý 
sestřih nás čeká koncem měsíce srpna.
Za 15 500 Kč jsme zakoupili nový drtič 
na ovoce, jelikož ten starý už nevyhovoval  
hlavně z bezpečnostního hlediska. V le-
tošním roce se budeme zřejmě, ač bude 
dobrá úroda švestek, potýkat s problémem 
zajištění vaření povidel. Pokud se nenajde 
odpovědná osoba, která bude hlavně po fy-
zické stránce schopná zajistit provoz, do-

jde nejspíše k tomu, že provoz varny bude 
značně omezen.
Pokud koronavirová situace dovolí, tak 
bychom rádi uspořádali naši tradiční vý-
stavu, letos s podtitulem: “Podzimní ele-
gance“. Těšit se na vás budeme 3. a 4. 
října 2020 v KD v Míškovicích. Oblastní 
výstava se pak uskuteční hned další víkend  
9. – 11. 10. 2020 na Florii v Kroměříži.
V červenci jsme se rozloučili s naším za-
kládajícím členem, dlouholetým jednate-
lem, pomologem a přítelem Karlem Mi-

Co jsme našli za kamnyPřed rekonstrukcí
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Sbor dobrovolných haSiČů 
Míškovice 

Z důvodu jarního a pokračujícího půso-
bení pandemie koronaviru byla fakticky 
ochromena činnost SDH. Neuskutečnily 
se tak plánované akce jako oslavy svátku 
sv. Floriána ani pouťová zábava. Byla bez 
náhrady zrušena většina soutěží hasičů ve 
všech kategoriích. Mladí hasiči se několi-
krát sešli na trénincích na hasičském hřišti. 
I během koronaviru jsme prováděly zkouš-
ky provozu schopnosti zásahové a histo-
rické techniky. Na konci července jsme 
se zúčastnili spolu s mnoha hasiči z okolí 
pohřbu velmi oblíbeného a respektované-
ho vedoucího mládeže ze Sazovic, bratra 
Josefa Brázdila. 
16. 6. byl vyhlášen požární poplach. Při 
této mimořádné události se na zbrojnici  
 

dostavil pouze jeden člen. Naplno se tak 
projevil špatný stav zásahové jednotky. Si-
tuaci ve spolupráci s obcí řešíme, bohužel 
zatím neúspěšně. Zásahová jednotka po-
třebuje doplnit. Jsou-li mezi čtenáři osoby 
ochotné pomoci druhým, v dobrém zdra-
votním stavu, obraťte se prosím na starostu 
obce nebo pana Jiřího Foukala.
15. 8. proběhl výcvik zásahové jednotky. 
Na konci srpna, po prázdninové přestávce, 
znovu začnou schůzky a soutěže mladých 
hasičů. Družstvo starých pánů se chys-
tá na soutěže ručních stříkaček. Nejbliž-
ší se uskuteční v sobotu 5. září na návsi 
v Kvítkovicích. Předpokládaný začátek je 
ve 14:00. Přijďte povzbudit místní borce 
a prohlédnout si krásnou techniku.
 

Soutěž mladých hasičů plánovanou na ne-
děli 6. září jsme se rozhodly zrušit. Jed-
nak byl pro letošní rok zrušen středomo-
ravský pohár mládeže, kterého byla soutěž 
součástí. Za druhé, pro hladký chod akce, 
je potřeba spolehlivě zajistit 15 lidí, což 
se nepodařilo. Jsou-li mezi zájemci lidé 
ochotní poskytnout trochu svého času 
s organizací společenských akcí jako jsou 
soutěže, plesy, zábavy, obraťte se na které-
hokoliv člena výboru.
Přeji všem šťastný a zdravý konec léta 
a podzim.

Jiří Skopal, jednatel SDH

TJ Sokol Míškovice  
V sobotu 1. srpna jsme uspořádali 3. roč-
ník turnaje místních částí v malé kopané. 
Turnaje se zúčastnilo 5 družstev. Hrálo 
se každý s každým 2x10 minut tak, že se 
odehrálo celkem 10 zápasů s těmito vý-
sledky: Kopec – Nová ulice 0:2, Nad Obo-
rou – Horní a Dolní konec 0:4, Nová uli-
ce – Nad Oborou 4:0, Klevetov – Kopec 
1:3, Nad Oborou – Klevetov 2:1, Horní 
a Dolní konec – Nová ulice 1:5, Klevetov 
– Horní a Dolní konec 1:10, Kopec – Nad  
Oborou 0:0, Horní a Dolní konec – Kopec 
2:0, Nová ulice – Klevetov 4:1. Vítězem 
se stalo družstvo Nové ulice s 12 body, 
druhý byl Horní a Dolní konec s 9 body, 
třetí Kopec s 4 body, díky lepšímu skóre 
před čtvrtou ulicí Nad oborou, která měla 
rovněž 4 body a pátý skončil Klevetov bez 
bodu. Turnaj proběhl za pěkného počasí, 
děti měly k dispozici skákací hrad a prolé-
začku. Pro hráče a diváky bylo přichystáno 
bohaté občerstvení na grilu.
Po mnoha letech se nepřihlásilo družstvo 
do soutěžního ročníku z důvodu malého 

počtu hráčů. Je snahou obnovit činnost od 
nového ročníku, ale bude k tomu třeba širší  
kádr s 15 či 16 hráči. Jinak by po 77. letech 
fotbal v Míškovicích zanikl.
 

Poslední sobotu v srpnu uspořádáme 
k ukončení prázdnin zábavu na výletišti se 
skupinou Křídla.

 Lubomír Stoklásek, jednatel

kalou, který nás opustil v nedožitých 89 
letech. Karel Mikala byl členem našeho 
svazu úctyhodných 61 let. Za svou práci 
byl několikrát oceněn Územním sdružením 
Kroměříž i Republikovou radou ČZS. Byla  
mu udělena „ Zlatá růže „, což je nejvyšší  
 
 
 

svazové ocenění. Členové ČZS Míškovice 
ztrácí v př. Mikalovi nejen přítele a kamará-
da, ale hlavně odborníka, který svými zna-
lostmi a svou prací, celých 61 let pomáhal 
utvářet současný obraz místního ČZS.

Za ČZS Míškovice Jana Skotková

 

Pokud se správně podíváte, uvidíte, 
že celý svět je zahradou. 

F. H. Burnettová
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MaTeřSká škola Míškovice 
Pojďme se ohlédnout za koncem školního 
roku 2019/2020, který nám přinesl novou 
a nečekanou situaci v podobě koronavirové 
pandemie. Snažili jsme se rychle zoriento-
vat v celé situaci a bohužel muselo dojít 
k tomu nejrazantnějšímu rozhodnutí. Od 
17. března do 10. května byl přerušen pro-
voz mateřské školy z důvodu zamezení ší-
ření onemocnění Covid-19 na území české 
republiky. Rozhodnutí nebyla jednoduchá, 
ale pevně věříme, že jsme v té době udělali 
maximum pro zdraví našich dětí a také je-
jich nejbližších. Pomocí webových stránek 
školy jsme předávali informace o aktuální 
situaci a využili tohoto informačního kaná-
lu také na předávání podnětů k předškolní-
mu vzdělávání vašich dětí.
Náš školní vzdělávací program byl těmi-
to omezeními přerušen a nemohl být pl-
nohodnotně naplněn. Proto jsme se roz-
hodli, že vypracujeme projekt „Učíme se 
doma“ a tak dětem pomůžeme „zahnat 
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nudu“ v domácí karanténě. J V přílohách 
pdf měly děti každý týden k dispozici 
zpracované určité téma a nabídku činnos-
tí - pohádky, písničky, výtvarné a pracovní 
činnosti, grafomotoriku, puzzle, pracovní 
listy, omalovánky. Touto cestou bychom 
chtěli poděkovat vám rodičům za spolu-
práci, mnozí z vás jste reagovali na naše 
příspěvky, posílali splněné „úkoly“ svých 
dětí. Toho si moc vážíme. J I když v tom-
to období škola „nežila pro děti“, rozvíje-
la se dál – podařilo se nám sponzorským 
darem zajistit novou TV, která již zdobí 
stěnu v herně a také zajistit výmalbu třídy 
a chodby krásnými dětskými kresbami.
Společně jsme sledovali vývoj situace 
a správný čas, kdy bude možné mateřskou 
školu zase otevřít. Na základě nařízení ur-
čených školám MŠMT ČR jsme zpracovali 
systém opatření, který měl minimalizovat 
možnost zanesení a vzniku infekce ve ško-
le. Před obnovením provozu školy v květ-
nu byli rodiče seznámeni se všemi pravidly 
a následně je zodpovědně dodržovali. Za 
toto všem rodičům velmi děkujeme, situaci 
tak bylo možné zvládnout.
V návaznosti na omezený provoz se také 
nemohly uskutečnit školní akce, na které se 
děti velmi těší každý rok. Zvláště nám bylo 
líto starších dětí, které znají tradice školy. 
Nakonec se nám podařilo zajistit, i když za 
zvýšených hygienických opatření, pestrou 
paletu akcí – školní fotografování, nocová- 
 

ní ve školce, vystoupení medvídků Lolo 
a Lulu, jízdu na koních a dokonce i paso-
vání předškoláků na školáky s bublinovou 
show klauna Brdíka a malováním na ob-
ličej. V posledních týdnech školního roku 
jsme se maximálně snažili vynahradit dě-
tem to, oč byli v době pandemie ochuzené 
a věříme, že se nám to povedlo! Fotografie 
šťastných dětí z akcí jsou vše říkající. 
V této chvíli věříme, že se situace uklid-
ní u nás i ve světě a následující školní rok 
bude moci proběhnout bez omezení a s ra-
dostí našich dětí.

 

Během letních měsíců proběhne v ma-
teřské škole plánovaná rekonstrukce 
školní výdejny! Všechny bourací práce 
již byly ukončeny a teď už jen „roste“ 
vše nové a moderní. Nemůžeme se do-
čkat výsledku. 
Krásné letní dny, plné odpočinku a hez-
kých zážitků vám všem!

Eva Oherová, 
ředitelka školy

co Se pSalo v kronice před 100 leTy,
v roce 1920

V tomto roce přiděleno obci od dvoru Rud-
slavice, náležející hraběti Vrbnovi z Hole-
šova a ležící při katastru obce Mysločovice 
25 měřic pole do pronájmu. Byly přiděleny 
nejpotřebnějším hospodářstvím do proná-
jmu. Ve shodě po padlých vojínech zdejší 
obce, postaven na rozcestí Machová – My-
sločovice na „Příhoně“ u kaple sv. Floriá-
na, pomník padlým ve válce 1914 – 1918 
a byl oslaven a posvěcen 28 října u výročí 
dvouletého trvání republiky. Pomník ten-
to zakoupen za obnos 13.000 kč. Sbírka 
v obci provedena vynesla nepatrný obnos 
230 kč. Zbývajících 12.770 kč musely za-
platit rodiny jichž otcové a synové padli 
ve válce.- Pozoruhodné na tom je, že po-
mník má ze zadu nápis: „Věnovaly rodiny 
padlých vojínů – za přispění obce“. Staré 
přísloví praví,- že pravda málo kdy se hodí 
ku chvále.
 
 

V měsíci červenci po ukončení školního 
roku, odešel z naší obce správce školy pan 
Alois Košut do Žop. Působil na naší škole 
od roku 1906 až 1920. Tedy plných 14 let. 
Na jeho místo dosazen k nám p. Josef Po-
spíšil z Hulína. V tomto roce vysázen čás-
tečně hlohový plot kolem hasič. výletiště 
v počtu 500 kusů sazenic v obnosu 212 kč.
Ceny neustále stoupají. tak stály letos koně 
od 15000 do 45.000 kč. půlroční hříbata od 
12.000- do 20.000 kč. krávy od 8.000- do 
15.000 kč. 1 kg živé váhy vepřů krmných 
20 až 25 kč. pára selat 700 až 1.400 kč. – 
Slušné šaty 1.000 kč. 1 pár pánských stře-
víců 300 kč- klobouk 300 kč.- Oproti tomu 
- dělníkům v letních hospodářských pra-
cích platilo se denně 30 kč.- Služebným: 
čeledínovi 2.000 až 3.000 ročně – dívce 
1.500 až 2.000 kč. V tomto roce koupil pan 
Jan Němec obchodník na čísle 46, bývalou 
Hanákovu hospodu čís. 53.
 

V měsíci listopadu provedena úplná de-
mobilisace vojska ročníků 1891 až 1898, 
jelikož již v říjnu sloužili nováčkové prv-
ních pravidelných odvodů v nové republice 
ročníků 1898 – 1899 – 1900. Koncem roku 
vraceli se do vlasti příslušníci legií Ruský 
a vítáni s nadšením a slávou v nové vlas-
ti. Do naší obce vrátili se legionáři: desát-
ník Stanislav Kopřiva č.60 a Václav Zelina 
č.48.V těchto poválečných letech vzrostl 
značně příliv časopisů v obci. Odebírá-
ny hlavně: „České slovo“ „Den Svobody“ 
„Moravské Noviny“ „Lidové Noviny“ a.t.d.
V tomto roce zemřel pan Josef Gába č. 62 
povoláním krejčí, takový venkovský „dok-
tor samouk“, který spravoval zlomeniny 
s dobrým výsledkem.
V tomto roce sehráno u nás divadlo: „Karel 
Havlíček Borovský“.

Citováno tak, 
jak bylo zapsáno tehdejším kronikářem
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oznáMení
Obec Míškovice má zájem o případný odkup pozemků v katastrálním území Míškovice. Kdo z majitelů má záměr prodat své 
pozemky a chtěl by je přednostně nabídnout obci, může tak učinit na obecním úřadě.

zpráviČky, inForMace, SdĚlení… 

SToČné
Splatnost poplatku za stočné je 30. 9. Cena za likvidaci odpadních vod pro rok 2020 je stanovena ve výši 300 Kč na osobu 
a rok. Cena je stanovena z kalkulace nákladů na provoz a údržbu kanalizačního řádu ve výši 8,57 Kč/m3 a normované spotřeby 35m3 
na 1 osobu za rok. Stočné hradí majitel nemovitosti za všechny osoby v domě.
Uhradit jej můžete v hotovosti na obecním úřadě nebo převodem na bankovní účet 5721691/0100.

Svoz odpadů
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TJ Sokol Míškovice   Taneční zábava se skupinou „Křídla“  29. 8. 2020

Český zahrádkářský svaz Míškovice Výstava ovoce, zeleniny a květin  3. a 4. 10. 2020

ZO Český svaz chovatelů Míškovice I  Výstava drobného zvířectva  2. – 4. 10. 2020

Obec Míškovice Posezení pro seniory 9. 10. 2020

Obec Míškovice Vánoční koncert – DH Mistříňanka 13. 12. 2020

neJbliŽší akce 

SpoleČenSká rubrika 

JubilanTi

noví obČánci

50 let    
září: Vrána František
prosinec: Dostál Josef
 Macáková Lenka
 Šenkyřík Zdeněk

září-prosinec 2020

55 let   
říjen: Brázdil Vítězslav

60 let    
říjen: Obadal Alois

70 let
říjen: Javora Josef
 Kouřilová Marie
 Stoklásek Lubomír

75 let
prosinec: Brázdilová Jana

80 let
říjen: Zelina Vladimír
listopad: Zanáška Václav

Duben: Ema Pokorná

Květen: Antonín Gaja 

Červenec: Mia Machálková
 Robin Motz

Dovolujeme si upozornit, že tuto rubriku považujeme za společensky prospěšnou a právně nezávadnou. Pokud si občané, dožívající se 
životních jubileí, nepřejí být zveřejněni, žádáme je, aby tuto skutečnost písemně či ústně nahlásili na obecním úřadu.
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